





NEW BRUNSWICK  
TEACHERS' FEDERATION  
FÉDÉRATION DES ENSEIGNANTS  
DU NOUVEAU-BRUNSWICK

*A union of professionals  
Un syndicat de professionnel.le.s*  
[www.nbtffeb.ca](http://www.nbtffeb.ca)

*Stand up for education!  
Debout pour l'éducation!*

<p>October 26, 2016</p> <p>Ms. Liette Doucet President of NSTU <a href="mailto:president@nstu.ca">president@nstu.ca</a></p> <p>Dear Ms. Doucet:</p> <p>The Board of Directors of the New Brunswick Teachers' Federation passed a unanimous resolution to extend our support to you and to all Nova Scotia teachers in your fight to secure satisfactory working conditions.</p> <p>We share your concerns and are disheartened by the lack of understanding demonstrated by your government. As NBTF Co-Presidents, we offer our full support in your continuing actions in securing a fair collective agreement.</p> <p>We wish you success in your efforts.</p>  <p>Guy Arseneault NBTF Co-President</p>	<p>Le 26 octobre 2016</p> <p>M<sup>me</sup> Liette Doucet Présidente de NSTU <a href="mailto:president@nstu.ca">president@nstu.ca</a></p> <p>Madame,</p> <p>Le Conseil d'administration de la Fédération des enseignants du Nouveau-Brunswick a adopté de façon unanime la résolution exprimant notre appui, à vous et à tout le personnel enseignant de la Nouvelle-Écosse, dans vos efforts afin d'obtenir des conditions de travail satisfaisantes.</p> <p>Nous partageons vos préoccupations et sommes étonnés du peu de compréhension démontré par votre gouvernement. En tant que coprésidents de la FENB, vous pouvez compter sur notre appui dans l'obtention d'une convention collective juste.</p> <p>Bon succès.</p>  <p>Marc Arseneau Coprésident de la FENB</p>
---	--